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Tisztelt Küldöttgyűlés! 

 
      A 2023/24-es bajnoki év különösebb fennakadás nélkül zajlott, nem kellett tartani 
korlátozásoktól, edzéseink és a bajnoki mérkőzéseink rendben bonyolódtak.  
     Az országos bajnokságok során a fiú juniorok az országos „B” döntőbe jutottak, miként az 
U16-os és U14-es fiaink is. A kisebbeknél U12-eseink nem, U11-eseink azonban bejutottak az 
országos dzsemboriba. 
     Ebben a bajnoki évben lányaink az országos bajnokságokon U18-ban A döntő, U16-ban és 
U14-ben „B” döntőbe jutottak. A kisebbeknél U12-eseink bejutottak az ország legjobb 16 
csapat közé és meg is nyerték a Szakmai Tornát. 
     Nemzetközi szinten az EYBL-ben U13-as és U17-es fiú csapatunk szerepelt, de a 
csoportküzdelmekből nem jutottak tovább. A Zsíros Tibor Kupát U12-es korosztályban a 
lányok, U11-es korosztályban a fiúk megnyerték. 
     Ebben a bajnoki évben is adtunk válogatott játékost, Josepovits Kinga fiatal kora ellenére 
az U16-os válogatottal dolgozott, ezen kívül a korosztályos kiválasztó- képző programokban 
több játékosunk is érdekelt volt. Kinga az idei év elejént elbúcsúzott tőlünk és átigazolt az NKA 
Pécs csapatához. 
     A fővárosban változatlanul megőriztük pozíciónkat, rendre az első hat között vannak 
csapataink. Továbbra is kiemelten kezeltük a tizenegy éves kor alatti gyerekek mindkét 
nemben történő foglalkoztatását. Folytattuk a Kőbányai Kenguru Kupát 16 csapat 
részvételével a 2014 és utána született lányok és fiúk alkotta csapatokkal. Az itt felfedezett 
tehetségeket továbbra is rendszeresen foglalkoztatjuk majd versenyző csapatainknál. Ezen 
kívül a kerületi iskolákban több foglalkozást szervezünk heti két vagy több alkalommal. 
     Folytattuk azt a programot, amely az általános iskolák alsó tagozatainak felső részével 
(nevezetesen a harmadikos és a negyedikes) diákokkal ismerteti és szeretteti meg a sportágat. 
A program keretében együttműködéseket kötöttünk és házi versenyeket is bonyolítottunk 
ennek a korosztálynak. 
     Sikeres volt a Darázspalánta óvodás versenyünk is, melyet 14 kőbányai óvoda részvételével 
bonyolítottunk le. Folyamatosan működik a Harmat u. 88. sz. Általános Iskola sportosztályát: 
a „Sportolva tanulás” program keretében túljelentkezés volt, felvételi napokat kellett tartani. 
     Jelenleg több mint 437 igazolt és 100 előkészítős tagja van az egyesületnek. Központi 
bázisunk változatlanul a Zsíros Tibor Kosárlabda Csarnok, a Darázsfészek Kosárlabda Csarnok 
és a Zrínyi Miklós Gimnázium, ahol hetente 36 edzés és hétvégenként mérkőzések zajlanak. A 
Szent László Gimnáziumban két pályán is folyhatnak az edzések, így a csoportok létszámától 
függően 8-16 edzéshelyünk van. Az előkészítő csoportok több kerületi (és kerületen kívüli) 
általános iskolában működnek együttműködési megállapodások alapján. A nem igazoltak 
száma a különböző iskolákban 150 fő, ők előkészítő csoportokban sajátítják el a sportág 
alapjait az együttműködő oktatási intézmények diáksport csoportjaiban. 
     Egyesületünk széles alapokkal rendelkezik, kilépve Kőbánya határain, először a szomszédos, 
majd a távolabbi kerületek bevonásával Dél- és Kelet-Pesten és az agglomerációban egy erős, 
nagy létszámú bázisra épülő, meghatározó utánpótlás-nevelő egyesületté vált a Zsíros Tibor 
Kosárlabda Akadémia úgy, hogy előtérbe kerül a minőségi képzés, amelynek alapelvei 
illeszkednek az MKOSZ „Mennyiségből a minőségbe” programjához. A cél az, hogy azok a 
sportolók, akik kiemelkednek korosztályukból, kaphassanak olyan lehetőségeket, amely a 
fejlődésüket szolgálja. Ezt nemzetközi szereplésekkel segítjük, menedzseljük azokat a 
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fiatalokat, akik ebben partnerek és ők is jó kosarasok akarnak lenni. Az akadémia pedig 
továbbra is motivált, a kosárlabda játékot szerető, jó kosarasokat kíván nevelni. Ezt szolgálja 
az az együttműködés, melyet a Budapesti Honvéd Állami Akadémiával folytattunk annak 
érdekében, hogy a kiemelkedően teljesítő fiú kosarasok magasabb szintre léphessenek. 
     Nyaranként minden korosztály számára szervezünk a versenyidőszak előtt edzőtáborozást, 
ahol a csapatok kohézióját is erősítjük. Ezen kívül a tanítási szünetben szervezünk táborokat, 
ahol elsősorban az egyéni képzésre, a 2-3 ember kapcsolatának oktatására helyezzük a 
hangsúlyt. Csapat tesztek és felmérések is szerepeltek a programban. Biztosítottuk a 
felkészülést segítő tornákat is mind itthon, mind pedig külföldön. Képzőközpontunk a 
Dunakanyarban az idén már teljes kihasználtsággal üzemelt. Ez utóbbi táborban egész nyáron 
biztosítottuk a lehetőséget azoknak, akik külön munkát is szerettek volna végezni. 
     Továbbra is elmondhatjuk, hogy meghatározó utánpótlás-nevelő egyesülete lettünk a 
magyar kosárlabdának, az egyesületet Kőbánya magáénak érzi, a szülők szeretik, a kerület 
vezetői támogatják, a szakemberek, edzők pedig rendelkeznek azzal a tudással, amely 
szükséges e sportág oktatásához. 
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